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ΟΙ ΦΩΝΕΣ ΤΩΝ ΡΗΜΑΤΩΝ

· Τα ρήματα έχουν δύο φωνές: Την ενεργητική φωνή και την παθητική φωνή. 
· Στην ενεργητική φωνή βρίσκονται τα ρήματα που στο α΄ πρόσωπο του ενεστώτα τελειώνουν σε –ω.
      π.χ. Εγώ χτενίζω. Εγώ κουνώ. Εγώ κουρεύω. 
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Στην παθητική φωνή βρίσκονται τα ρήματα που στο α΄ πρόσωπο του ενεστώτα τελειώνουν σε –μαι. 

     π.χ. Εγώ χτενίζομαι. Εγώ κουνιέμαι. Εγώ  κουρεύομαι.

ΟΙ ΧΡΟΝΟΙ ΤΩΝ ΡΗΜΑΤΩΝ
· Οι χρόνοι των ρημάτων φανερώνουν πότε γίνεται κάτι ( τώρα, πριν, μετά) και για πόσο χρόνο γίνεται (συνέχεια, για μια στιγμή).
 Ενεστώτας
·  Ο ενεστώτας φανερώνει ότι κάτι γίνεται τώρα .
π.χ. Ο Θανάσης κουρεύει το χόρτο. Η Μαρία λούζεται.   [τώρα] 
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